



產品保用期詳情如下*：

Details of warranty period*:

產品	產品類型 Product Type	保用期 Warranty Period
小型電器 Small Home Appliance	電熱水瓶 Air-pot	30 個月 (30 months)
	攪拌機 Blender	
	麵包機 Bread maker	
	風扇 Fan	
	掛燙機 Garment steamer	
	暖風機 Heater	
	電磁爐 Induction cooker	
	榨汁機 Juicer	
	電熱水壺 Kettle	
	微波爐 Microwave oven	
	焗爐 Oven	
	高速煲 Pressure cooker	
	電飯煲 Rice cooker	
	慢燉鍋 Slow cooker	
	吸塵器 Vacuum cleaner	
	洗碗碟機 Dish washer	
抽濕機 Dehumidifier	1 年 (1 year)	
消毒碗櫃 Dish sterilizer	1 年 (1 year)	
LED 照明類 LED light series	2 年 (2 year)	
大型電器 Big Home Appliance (商業用途除外)	洗衣機 Washing machine	2 年 (2 year)
	移動冷氣機 Portable Type Air-Conditioner	1 年 (1 year)
	分體式冷氣機 Split-type air-conditioner	分體機保用 2 年; 壓縮機保用 5 年 Warranty of split type AC: 2 years Warranty of compressor: 5 years
	窗口式冷氣機 Window-type air-conditioner	窗口機保用 39 個月; 壓縮機保用 5 年 Warranty of window type AC: 39 months Warranty of compressor: 5 years

*2019 年 10 月 31 日更新 (Updated on October 31, 2019)

以下屬美的電器 (香港)有限公司保養及維修細則及條款，請客戶仔細查閱及清楚了解內容並依照下列條文處理。

Please carefully review the following repair and maintenance rules and clauses of Midea Electric (Hong Kong) Ltd.

維修產品時必須出示有效之發票 / 收據正本及美的電器 (香港)有限公司發出之產品保用證 (正本)，如客戶未能出示有效文件，則須繳付所需之維修費用。

You must present original invoice / receipt and guarantee certificate (original copy) issued by Midea Electric (Hong Kong) Ltd. for verification when repair service is rendered, otherwise repair service will be on chargeable basis.

此保用登記只適用於香港所購買之行貨產品。

This registration is valid for trading goods purchased in HONG KONG only.

請於購買後 十天內 在網上登記或填妥保用咭寄回美的電器 (香港)有限公司，否則會引致免費保用服務之延誤。

Please register online or complete and send the filled Guarantee Registration Card to Midea Electric (HK) Customer Service Centre WITHIN 10 DAYS from the date of purchase, otherwise, it may cause delay in free warranty service.

如有任何爭議，美的電器 (香港)有限公司保留最終決定權

In case of disputes, the decision of Midea Electric (Hong Kong) Ltd. shall be final.

美的電器客戶服務中心 (香港)

電話號碼：2443-0082

傳真號碼：2149-9660

電郵地址：cs@mideahk.com

地址：九龍觀塘開源道 50 號利寶時中心 8 樓 2 室

辦公時間：

星期一至五 9:00am-1:00pm, 2:00pm-6:00pm

星期六 9:00am-1:00pm

星期日及公眾假期休息